

Date: 27 July 2021

التاريخ: ٢٧ يوليو ٢٠٢١

Qatar Stock Exchange

Doha, State of Qatar

Dear Sirs,

Subject: Share Capital Reduction

بورصة قطر

الدوحة، دولة قطر

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: تخفيض رأس المال

We are writing to you to disclose the decision taken by the Board of Directors of Qatar Navigation Q.P.S.C. (Milaha) number 5 taken during its meeting number (4/2021) held on July 15, 2021 to reduce its share capital by means of retiring Milaha treasury shares (9,087,250 shares) with a par value of Qatari Riyal (QAR) 1 per share. The new authorized and paid-up capital shall become QAR 1,136,164,750 with 1,136,164,750 outstanding shares at a par value of QAR 1 per share.

نتقدم لكم بكتابنا هذا للإفصاح عن قرار مجلس إدارة شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق. (ملاحه) رقم ٥ المتخذ في إجتماع رقم (٢٠٢١/٤) المنعقد بتاريخ ١٥ يوليو ٢٠٢١ بتخفيض رأس المال عن طريق إلغاء أسهم الخزينة البالغ عددها ٩,٠٨٧,٢٥٠ سهماً بقيمة اسمية ١ ريال قطري لكل سهم ليصبح رأس المال المصرح به والمدفوع ١,١٣٦,١٦٤,٧٥٠ ريال قطري والاسهم المصدرة ١,١٣٦,١٦٤,٧٥٠ سهماً بقيمة اسمية ١ ريال قطري لكل سهم.

We will follow the legal procedures stipulated in the applicable laws in The State of Qatar, particularly articles 201 to 204 of Law No. 11 of 2015 issuing the Commercial Companies Law, in order to complete the share capital reduction process.

سنتبع الاجراءات القانونية المنصوص عليها في القوانين المرعية الاجراء في دولة قطر لا سيما المواد ٢٠١ الى ٢٠٤ من القانون رقم ١١ لسنة ٢٠١٥ باصدار قانون الشركات التجارية وذلك من اجل اتمام عملية الغاء الاسهم وتخفيض رأس المال.

Should you have any queries in relation to the above, please contact us or Mr. Ahmad Saadeh at email:

asaadeh@milaha.com

tel: +974 4494 9816.

في حال كان لديكم أي استفسارات بشأن ما سلف، يرجى التواصل معنا عبر السيد أحمد سعاده على البريد الالكتروني:

asaadeh@milaha.com

هاتف: +974 44949816

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Yousr El Sakhawi
Liaison Officer

for and on behalf of **Qatar Navigation QPSC (Milaha)**

يسر السخاوي
مسؤول الاتصال

بالنيابة عن شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق. (ملاحه)